
DAY 1 Penang ✈ Transit City ✈ Wuhan (MOB)
 Assemble at Penang International Airport for departure flight toWuhan.
**Overnight on Ramada Plaza by Wyndham Wuhan Huangpi or similar
DAY 2 Wuhan - Xiantao - Jingzhou - Yichang (B/L/D)
 Mengli Shuixiang Tourist Area - with Nostalgia theme which brings people a sense of rural
nostalgia of returning to nature and the old times (including transport + boat ride)
 JingZhou Guanyu Ci - built it in memory of Guanyu, hoping to use Guan Gong’s spirit of
loyalty, righteousness, benevolence and courage to educate future generations (including tower
visit)
** Overnight at Yichang Argyle Boutique Hotel or similar

DAY 3 Yichang (B/L/D)
 Three Gorges Dam - located in the middle section of Xiling Gorge of Yichang City, the largest
water conservancy project in the world today.
 Two Dams and The Xiling Gorge - boat ride to enjoy the beautiful scenery of Three Gorges
Dam, Gezhouba Dam and Xiling Gorge.
** Overnight at Yichang Argyle Boutique Hotel or similar

DAY 4 Yichang - Shennongjia (B/L/D)
 PassbyWater Highway - photo stop at “The Most Beautiful Water Highway”
 Tiansheng Bridge - located in Caiqi Village in South of Shennongjia, a leisure adventure and

sightseeing featuring strange caves, strange bridges, strange waterfalls and strange pools.
 Shennong Altar - the largest altar to worship Emperor Yan and Shennong in China. A more

than 1200 years hemlock tree is regarded as a sacred tree by the locals.
** Overnight at Arcadia International Forest Hotel or similar

DAY 5 Shennongjia (B/L/D)
 Shennongjia Nature Reserve - mainly protect for forest ecosystems and rare animals, plants.
Visit to Shennongding,Watchtower, Banbiyan, Golden Monkey Ridge (including transfer)
 Guanmen Mountain - it is a large-scale ecological science popularization tourist area
focusing on ecological environment and species, scientific research and cultural exhibitions.
**Overnight at Arcadia International Forest Hotel or similar

DAY 6 Shennongjia - Zhongxiang (B/L/D)
 Three Gorges Waterfall - formerly known as Baiguoshu Waterfall, known as the 3rd largest
waterfall in China. The main waterfall is 102m high and 80m wide (including buggy)
 Mochou Lake - also known as Canglang Lake, with a water area of 2 square kilometers. It
was named after Mochou Nu, the singer of Chu Palace in Warring States period.
 Mochou Village - the hometown of longevity in the world, a national historical and cultural
city, and an outstanding tourist city in China with a total area of 3.18square kilometers.
** Overnight at Zhongxiang Wangfu Hotel or similar

DAY 7 Zhongxiang - Wuhan (B/L/D)
 Qingchuan Pavilion - construction completed in 5 years times since year 1984. A famous

cultural relic tourist attraction with 8,000 square meters area, composed with Qingchuan
Tower, Yuji Palace, Tiemenguan and others ancillary buildings.

 Lute Platform - the birthplace of “High Mountains & Flowing Waters”, China top ten
ancient songs. It is Wuhan’s famous music and cultural monument , also known as Yu
Boya Terrace.

 Wuhan Yangtze River Bridge - commonly known as Wuhan 1st Yangtze Bridge, is a
double-deck road and rail bridge across the Yangtze River.

 Yellow Crane Tower - A landmark building in Wuhan together with Qingchuan
Pavilion and Guqintai, also known as “Three Major Scenice Spots in Wuhan”.

 Hubu Lane - famous of variety Wuhan’s snacks here, is a must visit places in Wuhan.
** Overnight at Wuhan Marriott Hotel Hankou or similar

DAY 8 Wuhan ✈ Transit City (B/L/D)
 Guanggu Suspended Monorail - the 1st driverless suspended monorail line in China,

opening in year 2023.
 East Lake Tingtao Scenic Area - scenic spot mainly dedicated to commemorating the

patriotic poet Qu Yuan.
 Lihuangpi Road - a total length of 604 meters, is a witness of Wuhan’s history and

also an epitome of the city’s cultural charm and customs.
 Jianghan Road Shopping Street - longest pedestrian street in China with a total

length of 1200 meters, known as “The Best Pedestrian Street in the World”. Is a
famous century-old commercial street in Wuhan.

 Hankou River Bridge Light Show
** Overnight onboard

DAY 9 Transit City ✈ Penang
 Arrived in Penang, tour ends.
** Home sweet home.

Validity: 01 Mar 2025 - 31 Dec 2025

◈ SHENNONGJIA NATURE RESERVE

(INCLUDING TRANSFER BUS)

◈ NIGHT TOUR OF MOCHOU VILLAGE

◈ IMMERSIVE NIGHT BANQUET OF THE

KING OF CHU

◈ THREE GORGES DAM (INCLUDING

BATTERY CAR)

◈ GUANGGU SKYRAIL

◈ DONGHU TINGTAO SCENIC AREA

**Tour Leader Tipping Not Included

FTG9D7NWUHLCY010325KG

**May Recommend Local Product on the Bus
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DAY 1 槟城 ✈ 中转城市 ✈ 武汉 (机上用餐)
 集合于槟城国际机场乘搭客机飞往武汉。
** 夜宿于武汉黄陂华美达酒店或同级
DAY 2 武汉 - 仙桃 - 荆州 - 宜昌 (早午晚餐)
 仙桃梦里水乡 - 这里以“乡愁”为主题，碧水、绿树、农田、繁花，总带

给
人回归自然、重返旧时光的乡村怀旧感(含景交+船游)

 荆州古城关羽祠 - 荆州百姓为了纪念关羽而修建的，希望能借关公的忠、
义、仁、勇精神，以教育后人(含登楼)

** 夜宿于宜昌雅阁璞邸酒店或同级
DAY 3 宜昌 (早午晚餐)
 三峡大坝 - 位于西陵峡中段、湖北省宜昌市境内的三斗坪，距下游宜昌葛

洲坝水利枢纽工程38公里，是当今世界上最大的水利枢纽工程(含电瓶车)
 两坝一峡游船 - 船游欣赏三峡大坝、葛洲坝以及西陵峡的美景。
** 夜宿于宜昌雅阁璞邸酒店或同级
DAY 4 宜昌 - 神农架 (早午晚餐)

 途径水上公路 - “最美水上公路”，下车打卡拍照
 天生桥 - 位于神农架南部彩旗村，海拔1200米，是一个以奇洞、奇桥、奇

瀑、奇潭为特点的休闲、探险、揽胜的旅游区。
 神农祭坛 - 国内目前最大祭祀炎帝神农氏祭坛，依山就势，气势恢宏。一

棵树龄1200多年的铁坚杉被当地奉为神树。
** 夜宿于神农架阿尔卡迪亚酒店或同级
DAY 5 神农架 (早午晚餐)
 神农架自然保护区 - 1986年建立，面积9万公顷，主要保护对象为森林生 态系

统及珍稀动植物。游览神农订，瞭望塔，板壁岩，金猴岭 (含换乘车)
 官门山 - 位于木鱼旅游度假区南郊的石槽河沿岸，是一个以生态环境和物种、

科研与人文展示为主的大型生态科普游览区。
** 夜宿于神农架阿尔卡迪亚酒店或同级
DAY 6 神农架 - 钟祥 (早午晚餐)
 三峡大瀑布 - 原名白果树瀑布，位于长江三峡西陵峡口，被誉为“中国十

大名瀑”的第三大瀑布。主瀑高102米，宽80米。峡谷绵延10千米(含电瓶
车)

 莫愁湖 - 又称沧浪湖，俗名北湖，位于钟祥市郢中城区北隅，水域面积2平
方公里，因战国楚宫歌姬莫愁女而得名。

 莫愁村 - 位于世界长寿之乡、国家历史文化名城、中国优秀旅游城市一一

湖北省钟祥市城东郊，总面积3.18平方公里(夜游)
** 夜宿于钟祥王府大酒店或同级

DAY 7 钟祥 - 武汉 (早午晚餐)
 晴川阁 - 复建于1984年，5年后完成。武汉市著名文物旅游景观,占地约

8000平方米，由晴川楼、禹稷行宫、铁门关三大主体建筑和其他附属建筑
群组成。

 古琴台 - 中国十大古曲之一《高山流水》的发源之处，与黄鹤楼、晴川
阁并称武汉三大名胜。 武汉的著名音乐文化古迹，又名俞伯牙台。

 长江大桥 - 俗称武汉长江第一大桥，是位于中国中部城市武汉的一座横
跨长江的双层公路和铁路桥梁(远观)

 黄鹤楼 - 享有“天下江山第一楼“、”天下绝景“之称。黄鹤楼是武汉
市标志性建筑，与晴川阁、古琴台并称“武汉三大名胜”(含电瓶车)

 户部巷 - 这里汇集了众多的武汉小吃，是来武汉的必体验之地。
** 夜宿于武汉卓尔万豪酒店或同级
DAY 8 武汉 ✈ 中转城市 (早午晚餐)
 光谷空轨 - 是中国第一条无人驾驶悬挂式单轨铁路线，于2023年开通。
 东湖听涛风景区 - 景区建有以纪念爱国诗人屈原为主体的景点群，还有

新建的沙滩浴场，是夏夜人们纳凉避暑、戏水休憩的好地方。
 黎黄陂路 - 全长604米，不仅是武汉历史的见证，更是这座城市文化韵味

与风情的缩影。
 江汉路步行街 - 中国最长的步行街，有“天下第一步行街”的美誉,全長

1200餘米，是武漢市著名的百年商業老街。
 汉口江滩灯光秀
** 夜宿于机上
DAY 9 中转城市 ✈ 槟城
 抵达槟城，行程结束。
** 甜蜜的家

Validity: 01 Mar 2025 - 31 Dec 2025

◈ 神农架自然保护区（含换乘车）
◈ 夜游莫愁村
◈ 沉浸式楚王夜宴
◈ 三峡大坝（含电瓶车）
◈ 光谷空轨
◈ 东湖听涛风景区

**不含领队小费

FTG9D7NWUHLCY010325KG

**车上会有车购
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